
Pozdravljeni, 

 

 

NO LZS, res da v okrnjeni sestavi samo dveh članov - tretji član NO LZS g. Mirko Praprotnik je preteklo 

jesen odstopil, je po neuspešni in nesklepčni zadnji skupščini, takoj zahteval ponovitev sklica 

skupščine in ureditev stanja v posameznih izvoljenih organih naše organizacije. Na to je NO LZS 

večkrat opozarjal neposredno predsednika LZS, posamezne člane IO LZS in tudi ves IO LZS na edini 

seji v juniju od nesklepčne seje Skupščine LZS, da je nujno potrebno slediti Statutu LZS, ki v 19. členu 

pravi, da se skupščina sestaja po potrebi, vendar najmanj enkrat letno in naprej v 23.členu govori o 

pristojnostih skupščine. Naj omenim le nekatere pomembne za transparentno in če hočete zakonito 

delovanje naše organizacije. Skupščina LZS obravnava poročila organov organizacije za preteklo 

obdobje,  sprejema zaključni račun za preteklo leto, sprejema program dela in finančni načrt LZS, 

sprejema ukrepe za izboljšanje pogojev za delovanje in razvoj svojih članov, ter voli in razrešuje 

voljene organe organizacije.  

 

Izgovorov odgovornih za ponoven sklic, da ni dovolj časa zaradi mednarodnih tekem, ki smo jih gostili 

v preteklem obdobju, je bilo kar nekaj. A verjetno bi morali vsi ti najti dovolj časa tudi za razreševanje 

stanja v katerem smo se znašli ob sklicu marčevske skupščine naše organizacije. V tem času do danes 

pa so nas doleteli še dodatni odstopi članov IO LZS in na koncu v septembru še odstop predsednika 

LZS. Naj ne pozabim omeniti, da delujemo danes brez potrjenega letnega programa LZS, brez 

finančnega plana naše organizacije za tekoče leto in še kaj,  o čemer bi moralo razpravljati in odločati 

članstvo organizacije.  

 

Takole v enem stavku, stanje v katerem trenutno smo je, da delo poteka brez potrjenega programa, 

finančnega plana, da imamo predsednika LZS v odstopu, ki opravlja le tekoče naloge, nimamo 

delujočega izvršnega odbora naše organizacije in imamo nepopoln NO LZS in nepopolno DK LZS. 

 

NO LZS, se je na razširjeni seji, na katero je povabil celotno vodstvo LZS in zaposlene v LZS odločil 

sklicati izredno sejo skupščine,  z namenom popolniti organe z zanesljivimi kadri, ki si želijo 

organizacijo po meri članstva. Zato pozivam vse člane LZS, da se izredne skupščine zanesljivo 

udeležite, uveljavite svoj glas in da znotraj svojega kluba/društva poiščete in predlagate odgovorne 

kandidate, ki želijo soustvarjati boljšo lokostrelsko organizacijo. 

 

Po končani izredni skupščini LZS je predviden posvet predstavnikov klubov na temo koledar za 

naslednje tekmovalno obdobje, predlog sprememb statuta in a aktualnih nalogah, ki so pred nami. 

Gradivo za posvet Vam pošljemo, ko bo pripravljen. 

 

Lep dan želim, 

 

 

Predsednik NO LZS 

Frane Merela 

 

 

 


